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1) In 2017 is een rekenkameronderzoek over evenementen en handhaving uitgevoerd. Hoe 

zijn de aanbevelingen conclusies meegenomen?  

Hoewel wettelijke kaders inmiddels zijn verandert hebben we zoveel mogelijk aan de 

conclusies en aanbevelingen van het onderzoek gehoor willen geven. We hebben met deze 

nota zoveel mogelijk invulling gegeven aan de aanbevelingen van het onderzoek. We geven 

met deze nota inzicht aan organiseren waar ze aan toe zijn, we denken met ze mee. We 

hebben onze processen geoptimaliseerd. Daarnaast hebben we het subsidiekader verstevigd.  

2) Is naast geluidsoverlast ook eventuele lichtvervuiling meegenomen?  (Donkerte als 

criterium?) 

Nee, niet in de standaard regelingen. Dit is bij evenementen ook (nog) niet gebruikelijk. 

Mocht er hinder van licht worden ondervonden bij grote evenementen zou dit eventueel via 

de omgevingsvergunning kunnen worden getoetst.  

3) Zijn er ten aanzien van verkeersafwikkeling / verkeersveiligheid nog aanvullende regels 

nodig 

Nee, geen extra algemene regels. Per evenement zal worden gekeken welke voorwaarden er 

nodig zijn om de verkeersveiligheid en openbare orde en veiligheid te kunnen waarborgen.  

4) Moeten evenementen die alleen een meldingsplicht hebben ook aan bepaalde 

veiligheidseisen voldoen?  Hoe wordt dit gemonitord al er geen veiligheidsplan ingediend 

hoeft te worden? 

Meldingsplichtige evenementen moeten voldoen aan de vereisten die daarvoor in de 

beleidsregels zijn opgenomen. Meldingsplichtige evenementen zijn kleine evenement met 

heel weinig risico’s. Mocht uit de toetsing van de vergunningverlener blijken dat er toch 

veiligheidsrisico’s van toepassing zijn dan wordt ze gevraagd een vergunning aan te vragen en 

een veiligheidsplan bij te voegen.  

5) Hoeveel en welke C-evenementen hebben we in de gemeente? Is daar een overzicht van?  

Tot nu toe geen. We verwachten in 2025 in elk geval één C-evenement. Het gaat dan om het 

Mega Piratenfestijn (was tot en met dit jaar een B-evenement) 

6) Wanneer wordt het onderzoek naar leges uitgevoerd en per wanneer worden de eventuele 

aanpassingen ingevoerd. 

De voorgestelde leges zijn verwerkt in het voorstel dat aan u wordt voorgelegd en zullen per 

1 januari 2025 ingaan. Het verdere onderzoek wordt volgend jaar opgepakt.  

 


